
 
Aan de Voorzitter van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 
 
Middelburg, 14. Januari 2020  
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten van Zeeland jo. art. 151 
lid 1 PW van het de Statenleden WALRAVENS en BOS, Forum voor Democratie (FVD) inzake 
het Project Yerseke Zanddijk-Molendijk A58.  
 
 
Hierbij verzoek ik u onze vragen ter kennis te brengen van het College van Gedeputeerde Staten 
van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke beantwoording van onze vragen. 
 
 
Toelichting: De leden van Provinciale Staten hebben o.a. via een presentatie op 9 december 2019 
en via meerdere berichten in de Zeeuwse media kennis kunnen nemen  van ontwikkelingen en 
opinies aangaande het project Yerseke Zanddijk-Molendijk A58. Het FVD wil zijn mening over dit 
project vormen op basis van de meest actuele en beschikbare gegevens en de opinies van alle 
belanghebbenden. 
 
Vragen: 
 

1. Zijn Gedeputeerde Staten op de hoogte van het netwerk “Call the Dutch” 
(www.callthedutch.org), een netwerk van Nederlandse experts op o.a. het gebied van 
Infrastructuur? 

2. Zo ja, zijn Gedeputeerde Staten met het FVD van mening dat studies en rapporten van 
“Call the Dutch” uiterst zorgvuldig en professioneel zijn opgesteld en zeer serieus moeten 
worden genomen?  

3. Zijn Gedeputeerde Staten op de hoogte van het rapport “Second Opinion Tracévarianten 
N673 Zanddijk-Molendijk Yerseke” d.d. 1 november 2019? Zo ja, wat vinden GS van dit 
rapport? 

4. De kostenraming in de 2nd opinion voor variant Bruin is 54,6 miljoen Euro vs. 50,8 miljoen 
Euro geraamd door de Provincie (incl. rotonde Nishoek), terwijl de kosten voor de varianten 
Groen en Rood min of meer gelijkwaardig zijn ingeschat. Hoe verklaren Gedeputeerde 
Staten bij gelijke berekeningsmethoden de op het oog gunstige berekening van variant 
Bruin door de Provincie? 

5. Zijn Gedeputeerde Staten met het FVD van mening dat het goed zou zijn als de experts 
van “Call the Dutch” samen met de Provincie de verschillende berekeningen naast elkaar 
gaan leggen om consensus te bereiken over de ramingen en aanbevelingen van alle drie 
de varianten? 

 
In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij, 
met de meeste hoogachting, 
namens de Statenfractie van het Forum voor Democratie, 
 
WALRAVENS Fred 
BOS Martin 

http://www.callthedutch.org/



